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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Isabella Lövin (MP)

2016/17:729 Förbättrad elbusspremie 

Dagens regelverk möjliggör regionala kollektivtrafikmyndigheter och 
kommuner att ta del av en så kallad elbusspremie. Men det är företag i privat 
eller kommunal regi som införskaffar fordonen. Dessa företag kan inte ta del av 
elbusspremien, och detta är troligen anledningen till att få ansökningar om att ta 
del av premien inkommit till Energimyndigheten. Det krävs regelförändringar 
för att fler ska kunna ansöka. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Isabella Lövin följande:

 

Avser statsrådet och regeringen att ta initiativ till ändringar av regelverket för 
vilka som kan ansöka om elbusspremien?

………………………………………

Lotta Finstorp (M)

Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal

Från Riksdagsförvaltningen
2017-01-26
Besvaras senast
2017-02-01 kl. 12.00


